

Title (en)
Device for thermal printing.

Title (de)
Thermodruckvorrichtung.

Title (fr)
Dispositif d'impression thermique.

Publication
EP 0300954 A1 19890125 (DE)

Application
EP 88730152 A 19880705

Priority
DE 3724635 A 19870723

Abstract (en)

In a known device for thermal printing, a pre-heater device is provided directly adjacent to individually controllable heating elements of a thermal print head. With the new thermal printing device, effective pre-heating of the print zone is to be made possible, and at the same time the most rapid removal possible of excess heat is to be ensured in order to increase the speed of printing. In a thermal print head 1 consisting of a thin carrier plate 2 with the heating elements arranged on the upper side 3 of the plate, the pre-heating device 9, bearing against the underside 8 of the plate, is arranged within a recess 11 of a heat sink 10, which bears against the underside 8 of the plate outside the pre-heating device 9. The new thermal printing device contains a pre-heating device for pre-warming a thermal print head. <IMAGE>

Abstract (de)

Bei einer bekannten Thermodruckvorrichtung ist in unmittelbarer Nähe zu einzeln ansteuerbaren Heizelementen eines Thermodruckkopfes eine Vorheizeinrichtung vorgesehen. Mit der neuen Thermodruckvorrichtung soll eine effektive Vorheizung der Druckzone ermöglicht werden, wobei zugleich eine schnellstmögliche Ableitung überschüssiger Wärme zur Erhöhung der Druckgeschwindigkeit gewährleistet werden soll. Bei einem aus einer dünnen Trägerplatte 2 mit einer Anordnung der Heizelemente auf der Plattenoberseite 3 bestehenden Thermodruckkopf 1 ist die Vorheizeinrichtung 9 an der Plattenunterseite 8 anliegend innerhalb einer Ausnehmung 11 eines Kühlkörpers 10 angeordnet, der außerhalb der Vorheizeinrichtung 9 an der Plattenunterseite 8 anliegt. Die neue Thermodruckvorrichtung enthält eine Vorheizeinrichtung zum Vorwärmen eines Thermodruckkopfes.

IPC 1-7

B41J 3/20

IPC 8 full level

B41J 2/38 (2006.01)

CPC (source: EP)

B41J 2/38 (2013.01)

Citation (search report)

- [Y] PATENT ABSTRACTS OF JAPAN, Band 9, Nr. 107 (M-378)[1830], 11. Mai 1985, Seite 82 M 378; & JP-A-59 229 369 (ROOMU K.K.) 22-12-1984
- [Y] PATENT ABSTRACTS OF JAPAN, Band 7, Nr. 153 (M-226)[1298], 5. Juli 1983, Seite 124 M 226; & JP-A-58 62 075 (HITACHI SEISAKUSHO K.K.) 13-04-1983
- [A] PATENT ABSTRACTS OF JAPAN, Band 10, Nr. 385 (M-548)[2442], 24. Dezember 1986, Seite 9 M 548; & JP-A-61 173 966 (CITIZEN WATCH CO LTD) 05-08-1986

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0300954 A1 19890125; DE 3724635 A1 19890202; JP S6440357 A 19890210

DOCDB simple family (application)

EP 88730152 A 19880705; DE 3724635 A 19870723; JP 17929488 A 19880720